
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 3.3.2009 
 
Přítomni: Ing. Richter, Doc. Janoš, Doc. Blažková, Mgr. Vojtíšek, Ing. Vosátka, Ing. Neruda, 
Mgr. Bogan.  Prof. Vráblíková a Ing. Brůna jsou omluveni 
 
Informace z kolegia rektorky a kontrola úkolů z minulého kolegia: 

• Závěry z evaluace UJEP byly za FŽP odeslány. 
• Tvorba rozpočtu na příští rok:  
1) Byla vytvořena rezerva na zpracování projektu rozvoje Kampusu. 
2) Od 1.5.2009 dojde ke zvýšení tarifního základu všech zaměstnanců FŽP o 2 %. 
• Na kolegiu rektorky byly diskutovány operační programy pro VaV, byl prezentován 

projekt universitní knihovny a další projekty. 
• Děkan fakulty doporučuje všem shlédnout na webu Bílou knihu MŠMT. 
• 4.3.2009 bude otevírána kaple Kampusu (v 18 hodin), za FŽP se zúčastní Mgr. Bogan. 
• Byl vydán nový příkaz rektorky ohledně udělování stipendií. 
• Byla vydána reprezentativní publikace o J.E.Purkyně – lze o ni na rektorátu požádat a 

věnovat jako dar významným návštěvám. 
 
Nové 
Bod č. 1: Bezpečnost práce 
Školení BP práce na FŽP proběhlo, proškolení ostatních proběhne separátně dle dalších 
informací z rektorátu. 
 
Bod č. 2: Aktualizace DZ FŽP 
Děkan fakulty ji pošle ke schválení do senátu. 
Z.: děkan 
T.: 3.3.2009 
 
Bod č. 3: Interaktivní tabule 
Interaktivní tabule bude instalována v místnosti KV 404. 
Z.: tajemník 
T.: 28.2.2009 
 
Bod č. 4: Příprava výuky oboru RK 
Příprava výuky RK – k některým předmětům je ve STAGu potřeba dodat doplňující 
informace a anglický překlad. 
Z.: vyučující předmětů 
T.: 10.3.2009 
 
Bod č. 5: Výběrové řízení 
Výběrové řízení bude uzavřeno 17.3., na kdy jsou pozváni vybraní uchazeči. 
Z.: děkan 
T.: 17.3.2009 
 
Různé: 
 
Mgr. Bogan: 

• Příprava rozvrhu 2009/2010: Během měsíce března by měly všechny katedry poslat 
požadavky na rozvrh a rozvržení pedagogů na jednotlivé předměty na příští rok. 

• Za každou katedru je nutné navrhnout 2 témata na U3V na příští rok. 



 
Ing. Neruda:  

• 25.3. bude v aule konference Natura 2000 a přeshraniční spolupráce. 
• Byla vydána nová směrnice o mezinárodní mobilitě studentů; budou nové formuláře a 

tvorba studijních plánů vyjíždějících studentů. 
• Vyzval pedagogy ke vstřícnosti při uznávání předmětů studentů vyjíždějících do 

zahraničí. 
 
Doc. Janoš:  

• V OBDPro se objevila nová položka při vkládání záznamů, dle potřeby konzultujte s 
Ing. Harudovou! 

• Navrhl využít možnost nákupu profesionálního software pro správu redakce při 
vydávání Studia Oecologica. Kolegium souhlasí. 

 
 
 
Příští kolegium bude 17.3. ve 13 hodin 
 
Zapsal: Vosátka 
 


